

Příspěvek na péči od 1. 1. 2026:

Výše příspěvku na péči (§ 11 zákona o sociálních službách) **u osob do 18 let** za kalendářní měsíc:

- I. stupeň příspěvku na péči činí 4 900,- Kč (do 31. 12. 2025 to byla výše 3 300,-Kč);
- II. stupeň příspěvku na péči činí 8 200,- Kč (do 31. 12. 2025 to byla výše 7 400,-Kč);
- III. stupeň příspěvku na péči činí 16 100,- Kč;
- IV. stupeň příspěvku na péči činí 23 000,- Kč, pokud osobě poskytuje pomoc poskytovatel pobytových sociálních služeb dle § 48, § 50 až § 52 zákona o sociálních službách, nebo 27 000,- Kč v ostatních případech.

Výše příspěvku na péči **u osob starších 18 let** za kalendářní měsíc:

- I. stupeň příspěvku činí 1 300,-Kč (do 31. 12. 2025 to byla výše 880,-Kč);
- II. stupeň příspěvku na péči činí 5 400,- Kč (do 31. 12. 2025 to byla výše 4 900,-Kč);
- III. stupeň příspěvku na péči činí 14 800,- Kč;
- IV. stupeň příspěvku na péči činí 23 000,- Kč, pokud osobě poskytuje pomoc poskytovatel pobytových sociálních služeb dle § 48 až § 52 zákona o sociálních službách (domov pro osoby se zvláštním režimem, domov pro seniory, domov pro osoby se zdravotním postižením), nebo 27 000,- Kč v ostatních případech.

Částky příspěvku na péči je možné za splnění zákonem stanovených podmínek (§ 12 zákona o sociálních službách) zvýšit o 2 000,- Kč za kalendářní měsíc.